
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 17. november 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 55
Vil ministeren kommentere artiklen ”De får børn med autisme til at blomstre – men nu 
stopper kommunen samarbejdet” bragt på www.tv2ostjylland.dk den 16. november 2023, 
og herunder oplyse, om ministeren vil tilvejebringe de nødvendige lovændringer, for at 
kommunen kan fortsætte arbejdet med Actura? Vil ministeren endvidere oplyse, hvad 
ministeren mener om, at en kommune afslutter et forholdsvist billigt projekt for børn med 
autisme, der har givet gode resultater for de involverede, og om ministeren i lyset af de 
gode resultater fra Actura vil medvirke til at udbrede erfaringerne til andre kommuner, så 
børn med autisme får bedre mulighed for at få succes i vores uddannelsessystem?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Nick Zimmermann 
(DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på nick.zimmermann@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Frederik Vad
næstformand

1/1

Offentligt
BUU Alm.del - Spørgsmål 55

Børne- og Undervisningsudvalget 2023-24


